
 

   Protokoll  30 

   Sammanträdesdag Sida 1 (3 ) 

   2018-11-05 kl 0900-1130   

 

ORDINARIE STYRELSESAMMANTRÄDE 

Plats:  Senioren, Hässleholm 

Närvarande: 

 Tf ordförande Bengt Olsson 

Ledamöter: 

Sekreterare Arne Huléen 

  Kjell Håkansson 

  Eva Andersson  

  Hem Mathiasson 

  Anita Berg 

  Krister Persson 

Adjungerade  Barbro Carlsson och Elsa Stenroth 

     

§ 1 Sammanträdet öppnas 

 Mötesordföranden hälsade välkommen och förklarade sammanträdet öppnat.  

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§ 3 Justering av protokoll 

Protokoll från ordinarie sammanträde 2018-09-03 och 2018-10-01 justerades.  

§ 4 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll valdes Anita Berg.    

§ 5 Tf ordf information 

* Anita Danielsson har fått en kondoleansbukett från föreningen. 

 

* Bengt Olsson, Kjell Håkansson, Anita Berg och Arne Huléen övervarade 

begravningsakten av Hans Danielsson i Vankiva Kyrka 2018-10-26. 

Enligt önskemål har 500 kronor skänkts till ”Rotary Doctors”. 
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* Vid SPF ordförandekonferens i Lund 2018-10-25 deltog Bengt Olsson, Kjell 

Håkansson och Hem Mathiasson. 

Bland de ämnen som berördes var ”Vård i hemmet”, ”Skånetrafiken” samt frågan 

om ”Bostadstillägg” särskilt intressanta. Bland annat framhölls att ungefär 100.000 

personer som är berättigade till bostadstillägg inte ansökt om detta. För 

ensamstående är gränsen 15.000 kr per månad efter skatt och för par är gränsen 

21.000 kr efter skatt, för att komma i fråga för att erhålla bostadstillägg. 

§ 6 Aktuella frågor 

* Styrelsens kontaktpersoner och deras uppgifter inför årsmötet redovisades. 

Det konstaterades att vi ligger väl framme i arbetet med nominering och 

verksamhetsberättelse. 

 

* Kassören lämnade förslag på fördelning av styrelsens arvode. 

Beslut: 

Förslaget fastställdes. 

 

* Föreningens 50-års jubileum diskuterades. 

Beslut: 

Inriktningen är att det skall avhållas i Göingehuset 2019-02-05. Sekreteraren 

undersöker om detta är möjligt. 

 

* Funktionärsträffarna diskuterades. 

Beslut: 

För att bli inbjuden till dessa måste man inneha en funktionärsbefattning. 

Vid arrangemanget erfordras att hela styrelsen medverkar. 

§ 7 Ekonomi 

Kassören redovisade bland annat att det har varit en viss minskning av 

medlemsantalet. 

Det ekonomiska läget är i stort enligt plan. 

§ 8 Övriga frågor 

* Elsa Stenroth redovisade friskvårdsaktiviteterna. 

Det kunde konstateras att allt var mycket noggrant redovisat. 

Beslut: 

Redovisningen lades med godkännande till handlingarna.  
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* Arkivering. 

Beslut: 

Sekreteraren undersöker statusen på vårt arkiv och klarlägger om vi har behov av 

förändringar, eventuellt annan lokal (lokalhistoriska arkivet). 

     

* Swish-betalning diskuterades. 

Beslut: 

Att tills vidare avvakta med att införa detta. 

§ 9 Nästa styrelsemöte 

2018-12-03 kl 1000-1200. Därefter höstavslutning på Casa Blanca. 

§ 10  Avslutning 

Tf ordföranden tackade och avslutade sammanträdet. 

 

Vid protokollet Justeras                                    Justeras 

 

 

Arne Huléen Anita Berg                               Bengt Olsson 

Sekreterare Justerare                                 Tf Ordförande    

 

 

 


